
PROTOKÓŁ Nr LVIII/09 
z przebiegu LVIII sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 30 grudnia 2009 roku 
____________________________________________________________________________ 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  
Czas trwania sesji: godz. 1100 – 1345. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
W sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny - Krzysztof Karbowski. 
 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński, 
który przywitał zebranych. Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokółu.  
 
Ad. pkt 2.  
Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na osiedlach Masów i Podchorążych w dniu  
6 grudnia 2009 r. odbyły się uzupełniające wybory do Rady Miasta, w których mandat radnego 
uzyskał Pan Witold Kleczkowski.  
 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Dęblinie Pani Urszula Kłak odczytała,  
a następnie wręczyła zaświadczenie o wyborze na radnego Rady Miasta Dęblin Panu Witoldowi 
Kleczkowskiemu. Kserokopia zaświadczenia stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że z chwilą złożenia ślubowania, nabywa się prawa 
i obowiązki radnego, natomiast odmowa złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu 
radnego.  

Przewodniczący odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie  
i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” Nowo wybrany radny 
złożył ślubowanie przy poczcie sztandarowym Miasta. 
 
Ad. pkt 3.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 
wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktu 6f - z projektem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych.  
Następnie przedstawił porządek obrad LVIII sesji  Rady Miasta: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblina na 2009 rok; 
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b) udzielenia bonifikaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności; 

c) sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ulicy Sochackiego w Dęblinie; 
d) zaliczenia ulicy Saperów w Dęblinie do kategorii dróg gminnych; 
e) zmieniająca w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta; 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych. 

7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
9. Zatwierdzenie protokółu z LVI i LVII sesji Rady Miasta. 
10. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. pkt 4. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że w odpowiedzi na 
uchwałę Rady Miasta w sprawie wyrażenia zaniepokojenia informacjami dotyczącymi likwidacji 
7. Rejonowej Bazy Materiałowej w Stawach zostały złożone interpelacje i zapytania do ministra 
Obrony Narodowej Bogdana Klicha przez posłów na Sejm: Joannę Muchę, Izabellę Sierakowską, 
Beatę Mazurek, Zbigniewa Matuszczaka, Lecha Sprawkę, Pana senatora Stanisława Gogacza  
oraz wystosowane pismo przez Panią wojewodę lubelską Genowefę Tokarską.  

Ponadto Przewodniczący uczestniczył w dniu 4 grudnia w święcie Patrona Liceum 
Ogólnokształcącego przy pomniku 15 Pułku Piechoty Wilków przy ul. Podchorążych, natomiast 
przed Świętami Bożego Narodzenia w spotkaniach opłatkowych. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie od 1.12.2009 r. do 
30.12.2009 r. przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, a ponadto: 
 
• 3 grudnia - uczestniczył w spotkaniu z zarządami wspólnot mieszkaniowych na os. Lotnisko 

na temat możliwości uczestniczenia w Lokalnym Programie Rewitalizacji;  
11 grudnia takie spotkanie odbyło się w os. Stawy. 

• 4 grudnia - odbyło się spotkanie z przewoźnikami wykonującymi usługi w zakresie 
przewozów osobowych. Przewoźnicy dostali jeszcze okres próbny trzech miesięcy na 
poprawę wykonywania swoich usług. Jeśli nie będzie poprawy będą rozwiązywane umowy 
na korzystanie z przystanków i cofane zezwolenia. 

• 4 grudnia – brał udział w święcie Patrona Liceum Ogólnokształcącego w Dęblinie. 
Uroczystości odbyły się pod pomnikiem 15 pp „Wilków” przy ul. Podchorążych z udziałem 
młodzieży szkolnej i żołnierzy 1. Batalionu Drogowo Mostowego. 

• 7 grudnia - została podpisana umowa na realizację zadania pod nazwą „Poprawa dostępności 
do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację dróg na os. Wiślana-Żwica 
– I etap. Wykonawcą jest firma TAYLOR z Lublina wyłoniona w przetargu, za kwotę 
4.317.920,36 zł. Termin wykonania ustalony został na dzień 15 listopada 2010 r.; roboty 
zostały rozpoczęte. 

• 10 grudnia - odbyła się sesja Rady Miasta połączona z posiedzeniem Komitetu Honorowego 
Utworzenia w Dęblinie Muzeum Sił Powietrznych.  

• 15 grudnia – brał udział w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ. 
• 16 grudnia – brał udział w Konwencie Władz Samorządowych Powiatu Ryckiego. Na 27 

stycznia Konwent zaplanowano w Dęblinie. 
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• 17 grudnia – uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami RZI; tematy: przekazanie obiektu 
po kinie Twierdza – została przesłana do MON pozytywna opinia RZI, przekazanie 
oświetlenia na ul. Kowalskiego (brak inwentaryzacji i oświadczenia o sprawności, RZI chce 
przekazać w takim stanie, jaki jest); dojazd do garaży blaszanych. 

• 18 grudnia – uczestniczył w przysiędze wojskowej w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił 
Powietrznych. 

• 21 grudnia - Urząd Marszałkowski opublikował listę wniosków po ocenie merytorycznej w 
konkursie na projekty z zakresu infrastruktury szkolnej i sportowej. Na 148 wniosków nasz 
projekt pod nazwą „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych” uzyskał 90,00% 
punktów i zajmuje 8 miejsce w rankingu. Wartość naszego projektu wynosi 2.566.191,89 zł  
a dofinansowanie 2.052.953,51 zł. 

• 21 grudnia - otrzymaliśmy pismo z Urzędu Marszałkowskiego, że nasz projekt pod nazwą „e-
Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego” został wybrany do dofinansowania z 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego. Projekt uzyskał 78,0% 
punktów i ostatecznie zajął 2 pozycję w rankingu. Wartość naszego projektu wynosi 
1.965.000 zł a dofinansowanie 1.670.250 zł. 

• 29 grudnia – brał udział w sesji Rady Powiatu. Rada Powiatu przyjęła budżet na 2010 r.  
Z inwestycji dotyczących Dęblina jest przebudowa ulic Lipowej i Konopnickiej w ramach 
projektu unijnego (wartość ok. 4,3 mln zł) oraz budowa obiektów sportowych na terenie ZSZ 
Nr 2 – kwota 1 mln zł. Podjęta została także uchwała w sprawie JW. Stawy. 

• Zaplanowany na 29 grudnia przetarg na sprzedaż działki nr 1/30 o pow. 0,6845 ha na os. 
Stawy nie odbył się. Nikt nie wpłacił wadium. 

• 29 grudnia - odbyła się trzecia część Walnego Zgromadzenia KS „Czarni”. Zostało udzielone 
warunkowe absolutorium dotychczasowemu Zarządowi. Wybrano nowego Prezesa – został 
nim Pan Dariusz Wojdat. Do Zarządu wybrano Pana Feliksa Jakubaszka i Zdzisława 
Moniszkę. Wybrano Komisję Rewizyjną. Ustalono, że do końca I kwartału zostanie zwołane 
kolejne posiedzenie, na którym zostanie przedstawiona opinia Komisji Rewizyjnej oraz 
dokooptowany skład Zarządu. 

• 30 grudnia – odbył wizytę w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Lublinie, 
między innymi w sprawie dopuszczenia lewoskrętu z ul. Warszawskiej w ul. Bankową. 

• Zakończyliśmy inwestycje zaplanowane w tym roku. Zakończone i odebrane zostały 
następujące zadania: budowa wodociągu w ul. Zygmunta Starego oraz wodociągu w ul. 
Nadrzecznej, a także budynku socjalnego na terenie ZSO w ramach programu „Orlik 2012”. 
Zakończona została budowa odcinka chodnika na ul. Stężyckiej w ramach umowy  
z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

• Wybrany został projektant do wykonania zmian w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego „Wiślana-Żwica”. Jest to firma BUD-PLAN z Warszawy za kwotę 25.620 zł. 

• Komisja konkursowa ogłosiła wyniki konkursu na najpiękniejszy dębliński budynek. Niestety 
było bardzo mało zgłoszeń, w związku z tym przyznana została tylko jedna nagroda  
w kategorii „budynki użyteczności publicznej i budynki przeznaczone na działalność 
gospodarczą. Otrzymał ją obiekt firmy „PUMAR” przy ul. Okólnej. 

• W odzewie na naszą uchwałę w sprawie 7. Rejonowej Bazy Materiałowej Dęblin-Stawy 
otrzymaliśmy pisma od posłów Ziemi Lubelskiej, którzy skierowali w tej sprawie interpelacje 
do Ministra Obrony Narodowej oraz od Wojewody Lubelskiego. Temat ten będzie 
przedmiotem obrad Wojewódzkiej Komisji Dialogu Społecznego w miesiącu styczniu 2010 r. 

• Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2010 r. 
Plan dochodów ustalony został na 37.250.450 zł; plan wydatków na 42.065.450 zł; wydatki 
inwestycyjne na 7.020.881 zł (są to środki własne). 
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Przewodniczący Rady poinformował, że na sesję został zaproszony mały mieszkaniec naszego 
miasta Arkadiusz Biały wraz z mamą Panią Justyną Wnuk. Ośmioletni chłopiec wezwał 
pogotowie w momencie, gdy jego mama dostała ataku padaczki, czym uratował jej życie, 
ponieważ groziło jej uduszenie własną krwią.  

Burmistrz  wręczył chłopcu dyplom od władz Miasta i prezent w postaci encyklopedii 
powszechnej, natomiast Przewodniczący Rady przypiął mu odznaczenie z herbem miasta 
Dęblina.  

Następnie Burmistrz  poinformował, że dzięki współpracy z Komendą Powiatową Policji 
w Rykach udało się zakupić dwa komputery o wysokich parametrach wraz z monitorami LCD  
o przekątnej ekranów 21,5” oraz klawiaturami i myszami bezprzewodowymi. Dodatkowo pracę 
dęblińskim funkcjonariuszom ułatwią nabyte dwie nowoczesne drukarki laserowe z funkcją 
dupleks.  Miasto w całości sfinansowało zakup sprzętu informatycznego. Ponadto udzielono 
darowizny w postaci zakupu paliwa do dęblińskich radiowozów. Ogólna wartość dotacji 
przekazanej Komisariatowi Policji w Dęblinie w 2009 roku wyniosła 10.000 zł i została pokryta 
z budżetu Miasta Dęblin.  

W ramach rządowego „Programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce” 
finansowanego przez MSWiA w 2009 roku zakupiono na potrzeby działalności świetlicy 
romskiej „Romani Szatra” trzy biurka komputerowe z krzesłami, trzy pełne multimedialne 
zestawy komputerowe oraz drukarkę sieciową. Zakupiony sprzęt informatyczny posłuży zarówno 
najmłodszym jak i starszym Romom do poszukiwania pracy, nauki i rozwijania własnych 
umiejętności.  

Burmistrz Miasta oraz Przewodniczący Rady uroczyście przekazali zakupiony sprzęt 
informatyczny. Komputery dla Komisariatu Policji w Dęblinie odebrał komendant komisariatu – 
podinsp. Tomasz Gliwka, natomiast dla społeczności romskiej prezes dęblińskiego oddziału 
Stowarzyszenia Romów w Polsce – Tadeusz Winczewski. 
 
Ad. pkt 5. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radni Mieczysław Skibiński i Henryk Bro żyna: 
� zapytali: jaki jest koszt emisji 1 m3 wody przez MZGK w Dęblinie (poz. w rej.365/09); oraz 

jaki jest koszt utylizacji 1 m3 nieczystości ciekłych w MZGK w Dęblinie (poz. 367/09); 
� Na podstawie informacji przekazanej przez prezesa MZGK w Dęblinie na sesji RM straty 

podano: - wody w wysokości 14,6%; - ścieków w wysokości 17,00%. Radni proszą o podanie 
strat w kwocie i wszystkie odpowiedzi na piśmie. (poz. w rej. 366/09)  

 
Radny Henryk Wiejak: 
� wnioskował o podjęcie działań w celu kontynuowania działalności zakładu PKP Wagonowni 

(poz. w rej. 369/09); 
� wnioskował o podjęcie działań w celu uporządkowania działki naprzeciw byłego kina "Irena" 

(poz. w rej. 370/09); 
� powiedział, że wnioskował o zorganizowanie sesji nadzwyczajnej w sprawie składnicy w 

Stawach. Temat był poruszany na ostatniej sesji Rady; czytał odpowiedzi w tej sprawie  
i zrozumiał, że sprawa jest prawie przesądzona, ale obecnie proponuje i jest zdania, że dobrze 
by było gdyby delegacja Miasta pojechała do ministra Obrony Narodowej, do Prezydenta lub 
Premiera, ponieważ w odpowiedziach mocno był podkreślony fakt liczenia się z opinią 
samorządu.  

 
Radny Witold Kleczkowski: 
� wnioskował o: 
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− całościowe dokończenie budowy remizy na Masowie w roku 2010; 
− podjecie działań w celu niepowstawania dzikiego wysypiska przy ulicy Balonnej; 
− budowę oświetlenia przy ul. Balonnej; 
− poprawy spowalniacza na ulicy Kołłataja, który jest źle wyprofilowany. 

 
Ad. pkt 5a. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblina na 2009 rok. 

 
Skarbnik Miasta - Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono 
zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: pism Ministra Finansów, decyzji 
budżetowej Wojewody Lubelskiego oraz innych wewnętrznych decyzji i potrzeb. 
� Na podstawie pism Ministra Finansów: - zwiększono budżet po stronie dochodów i wydatków 

o kwotę 7.938 zł w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Część oświatowa subwencji 
ogólnej oraz w dziale - Oświata i wychowanie na wydatki związane z przeprowadzeniem 
remontów bieżących w obiektach oświatowych z przeznaczeniem dla SP Nr 2 - 3.938 zł  
i SOSW – 4.000 zł, oraz zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę 82.251 zł w dziale 
– Różne rozliczenia, w rozdziale – Uzupełnienie subwencji ogólnej. Są to środki przeznaczone 
na uzupełnienie dochodów gmin za 3 kwartały 2009 r. 

� Na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego zwiększono budżet po stronie 
dochodów i wydatków o kwotę 78.000 zł w dziale – Pomoc społeczna. Jest to dotacja celowa 
przeznaczona na sfinansowanie zobowiązań wymagalnych z tytułu świadczeń rodzinnych dla 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 

� Burmistrz proponuje dokonanie zmian po stronie dochodów i wydatków budżetowych nie 
powodujących zmniejszenia ani zwiększenia budżetu miasta. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LVIII/344/2009  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
Miasta Dęblin na 2009 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5b. 
Uchwała w sprawie udzielenia bonifikaty za przekształcenie prawa użytkowania 
wieczystego w prawo własności. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym Krzysztof Kuropatwa przedstawił 
projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że użytkownicy wieczyści działki  
nr 776/1 położonej w Dęblinie przy ulicy Okólnej wystąpili z wnioskiem do Burmistrza Miasta o 
wyrażenie zgody na przekształcenie prawa użytkowania wieczystego działki gruntu w prawo 
własności. Wnioskodawcy wnoszą o udzielenie 80% bonifikaty w opłacie, natomiast propozycja 
Burmistrza wynosi 50 %. Wartość przekształcenia wynosi 9.469 zł.  
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LVIII/345/2009  w sprawie udzielenia bonifikaty za 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Uchwała stanowi załącznik 
do protokółu. 
 
Ad. pkt 5c. 
Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ulicy 
Sochackiego w Dęblinie. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym Krzysztof Kuropatwa przedstawił 
projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że projekt dotyczy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej trzech działek przy ulicy Sochackiego stanowiących własność Miasta. Zgodnie 
z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego Lipowa cz. I w Dęblinie, działki 
leżą na terenach przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, ale nie mogą 
stanowić samodzielnych działek budowlanych, ze względu na ich szerokość. Dlatego zasadne 
jest zbycie działek celem poprawienia warunków zagospodarowania sąsiednich działek.  
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LVIII/346/2009  w sprawie sprzedaży nieruchomości  
w drodze bezprzetargowej przy ulicy Sochackiego w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do 
protokółu. 
 
Ad. pkt 5d. 
Uchwała w sprawie zaliczenia ulicy Saperów w Dęblinie do kategorii dróg gminnych. 
  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 
projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że działka pod ulicą Spacerową do 2001 r. 
była w zarządzie MON. Od 2001 r., gdy wygasło prawo zarządu MON działka stała się 
własnością Skarbu Państwa reprezentowanego przez Starostwo Powiatowe w Rykach.  
W bieżącym roku Burmistrz wystąpił do Wojewody Lubelskiego o stwierdzenie własności 
działki gruntu pod ul. Saperów na rzecz Miasta Dęblin. Wojewoda Lubelski wydał decyzję 
komunalizacyjną. W związku z powyższym zachodzi konieczność zakwalifikowania tej drogi do 
kategorii dróg gminnych. Zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały 
Rady Miasta po zasięgnięciu opinii zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu w Rykach wydał opinię 
pozytywną. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LVIII/347/2009  w sprawie zaliczenia ulicy Saperów  
w Dęblinie do kategorii dróg gminnych. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 5e. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 
Rady Miasta Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 
poinformował, że nowo wybrany radny Witold Kleczkowski wyraził zgodę na pracę w dwóch 
stałych komisjach Rady Miasta, to jest: Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz 
Komisji Gospodarki Komunalnej.  
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LVIII/348/2009  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 
składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 
protokółu. 
 
Ad. pkt 5f. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych. 
 
Burmistrz Miasta  przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że do 
kompetencji Rady Miasta należy ustalanie górnych stawek za odbiór i transport nieczystości  
ciekłych. Obecnie obowiązuje górna stawka opłat za odbiór i transport nieczystości ciekłych  
w wysokości 22,50 zł brutto, ustalona uchwałą Rady Miasta Dęblin z dnia 22 kwietnia 2008 r. 
Jeden z podmiotów wykonujących tą usługę, to jest Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej 
wystąpił z propozycją zwiększenia górnej stawki na kwotę 40,66 zł brutto za 1m3. Od 
poprzedniej uchwały nastąpił znaczy wzrost kosztów cenotwórczych w tym m.in. energii 
elektrycznej, gazu, paliw, opłat na rzecz ochrony środowiska itp., co spowodowało, że ustalona 
prawie półtora roku temu górna stawka nie pokrywa faktycznie ponoszonych kosztów przy 
wywozie nieczystości ciekłych z małych zbiorników bezodpływowych. Z tego względu, inne 
firmy wywozowe świadczące tą usługę nie chcą przyjmować zleceń na wywóz nieczystości 
ciekłych od osób posiadających małe szamba - działalność ta przynosi duże straty. Na terenie 
miasta usługi w zakresie wywozu nieczystości ciekłych świadczy 6 podmiotów. Wobec 
powyższego konieczne jest urealnienie górnej stawki opłat. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej jako firma 
gminna, której jest pracownikiem, świadczy w swoich usługach wywóz ścieków w ilości 22% ze 
zbiorników o bardzo małej pojemności. Cena 40,66 zł dotyczy tylko i wyłącznie małych 
zbiorników do 1 m3. Jako kierownik Zakładu Usług Komunalnych wie, że lokalizacja małych 
zbiorników na posesjach ma utrudniony dojazd, a manewrowanie pojazdem dodatkowo 
powiększa czas wykonywanej usługi. Bardzo często przy oczyszczaniu małych zbiorników, 
 z uwagi na brak dojazdu, zachodzi konieczność zwiększania obsługi wywozowej o dodatkowego 
pracownika z powodu łączenia węży ssących niejednokrotnie na odległość sięgającą 30 metrów. 
Należy zaznaczyć, że oczyszczane doły kloaczne wymagają dodatkowo dowozu wody, aby ich 
rozcieńczyć (są one w stanie stałym a nie płynnym).  

Przy świadczeniu usługi wywozu ścieków bez względu na ich ilość występują stałe 
koszty takie jak: podatek od środków transportowych, ubezpieczenie pojazdu, amortyzacja 
środka trwałego, opłaty za ochronę środowiska naturalnego. Trzeba również podkreślić, że 
usługa wywozowa dokonywana jest na zgłoszenie telefoniczne klientów o bardzo 
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zróżnicowanym nasileniu w poszczególnych dniach każdego miesiąca. Brak jest w obsłudze 
wywozowej stałych terminów oczyszczania zbiorników, gdyż uzależnione jest to wyłącznie od 
szybkości napełniania się szamb u klienta.  

Przewodniczący powiedział, że klient w Miejskim Zakłądzie Gospdarki Komuanlnej płaci 
za faktyczną ilość wybranych ścieków, za usługę techniczną (czyli za pracę pojazdu, kierowcy, 
stałych obciążeń) i za rzeczywistą ilość ścieków zrzucanych do oczyszczalni. Na zakończenie 
Przewodniczący prosił radnych o zaakceptowanie górnej stawki w zaproponowanej wysokości.  
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
Radny Tadeusz Oryl - zadał pytanie, jaka do tej pory była opłata za wywóz 6 m3 z szamba, a 
jak to będzie kwota obecnie. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że do tej pory trzeba było pomnożyć 6x21 zł, a obecnie 
zapłacimy 6x23 zł, czyli wzrost nastąpi o 12 zł.  
 
Radny Mieczysław Skibiński - jest zdania, że dobrze jest, że przy tej usłudze wywozowej jest 
konkurencja w mieście i jeśli cena zostanie podniesiona, to przecież klient będzie wybierał firmę 
wywozową i wybierze tańszą.  
 
Radny Witold Kleczkowski - zauważył, że do tej pory, jeśli w MZGK był zamawiany mały wóz 
asenizacyjny, był inny przelicznik, prosił o przypomnienie. 
 
Burmistrz  - zauważył, że z uchwały ogólnej Rady Miasta zaczęła się robić dyskusja nad 
cennikiem usług jednej firmy, to jest MZGK, a jest to prawdopodobnie jedyna firma, która ma 
cennik za świadczenie usług w tym zakresie i jest on opublikowany na stronie internetowej. Po 
wejściu w życie przyjętej uchwały, to jest po 14 dniach od dnia opublikowania w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Lubelskiego Miejski Zakład Gospodarki Komuanlnej opublikuje w 
internecie (strona Miasta Dęblin) swój cennik i wówczas każdy będzie mógł zobaczyć i obliczyć 
jaki jest koszt wywozu nieczystości z jego szamba. 

Przyjęte przez Radę górne stawki obowiązują również prywatnych przewoźników i jeżeli 
prywatny przewoźnik będzie żądał większej kwoty, to znaczy, że nie postępuje zgodnie z 
obowiązującym na terenie naszego miasta prawem.  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 10 głosów, przy 1 głosie 
"przeciw" i 3 wstrzymujących się. 
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LVIII/349/2009  zmieniająca uchwałę w sprawie górnych 
stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. Uchwała stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Mieczysław Skibiński złożył wszystkim życzenia noworoczne w związku z tym, że nie 
może być na zaplanowanej dzisiejszej uroczystości.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomir Świątkowski: 
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− zadał pytania: - czy ulica Dworcowa jest wyłączona z oczyszczania, ponieważ w ostatnim 
czasie nie przejeżdżała tam żadna piaskarka i nie był uprzątany śnieg; - czy ulice: Towarowa, 
Wolności, Michalinowska, Kościuszki to drogi trzeciej lub czwartej kategorii odśnieżania - 
nie są na czas odśnieżane; 

− zauważył, że nie są również sprzątane chodniki przy drogach powiatowych - jeśli jest to 
obowiązek mieszkańców należy go egzekwować. 

 
Radny Stanisław Kopacz - podziękował Zakładowi Gospodarki Komunalnej i wszystkim tym 
którzy przyczyniają się do utrzymywania w czystości chodników na osiedlu 15 PPWilków. 
Radny jest zdania, że jest bardzo duża poprawa w stosunku do lat poprzednich. 
 
Radny Henryk Brożyna przypomniał, że na ostatniej sesji Burmistrz obiecał dostarczyć opinię 
Rady Nadzorczej MZGK w sprawie taryf za wodę i ścieki, a do chwili obecnej jej nie ma. 
 
Ad. pkt 8. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 
 
� dla radnego Mieczysława Skibińskiego i Henryka Brożyny: 

− na wnioski będzie odpowiedź na piśmie, zgodnie z życzeniem wnioskodawców. 
� dla radnego Henryka Wiejaka: 

−  podjęcie działań w celu kontynuowania działalności zakładu PKP Wagonowni - na ten 
wniosek była udzielona odpowiedź na poprzedniej sesji, ale nadal oczekuje propozycji 
rozwiązanie tej sprawy. 

− podjęcie działań w celu uporządkowania działki przy byłym kina "Irena" - teren jest 
prywatny i był przeznaczany do składowania materiałów w trakcie modernizacji ulicy 
Warszawskiej. Właścicielowi pewnie również zależy na jego uporządkowaniu i na pewno 
to nastąpi w możliwie szybkim czasie. 

− zorganizowanie wyjazdu do ministra Obrony Narodowej, Prezydenta lub Premiera - 
spotkania z ministrem, prezydentem odbywają się na zasadzie wcześniejszych ustaleń i nie 
dochodzi do nich w krótkim czasie; o dęblińskich problemach (Szkoły, Twierdzy, Staw) 
były prowadzone rozmowy z ministrem Klichem w trakcie jego wizyt w Dęblinie w 
Wyższej Szkole Sił Powietrznych. Natomiast podjęte zostaną próby umówienia spotkania i 
Burmistrz zaprasza najbardziej zainteresowanych do wyjazdu.  

� dla radnego Witolda Kleczkowskiego:  
− poprawa progu spowalniającego w ulicy Kołłątaja - będzie wystąpienie do wykonawcy  

w tej sprawie; 
− powstawanie dzikiego wysypiska śmieci przy ul. Balonnej - na tym terenie odbywało się 

składowanie materiałów z rozbiórki i zostaną one uprzątnięte, ale na terenie miasta 
powstają dzikie wysypiska i to się nie zmieni, dopóki nie zmieni się mentalność ludzi; 

− budowa remizy na Masowie i budowa oświetlenia na ul. Balonna - są to wnioski 
inwestycyjne do projektu budżetu. Jeśli chodzi o remizę - w projekcie budżetu jest 
wykończenie części świetlicowej, natomiast trzeba powiedzieć, że inwestorem budowy 
remizy jest Ochotnicza Straż Pożarna a nie Miasto. Budowa oświetlenia w ul. Balonnej  
i przejścia pod wiaduktem - są to inwestycje, na które trzeba znaleźć środki w budżecie 
Miasta.  

� dla przewodniczącego Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomira Świątkowskiego -  
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− sprawa utrzymania ulicy Dworcowej - jest to problem utrzymania nie swoich gruntów; 
właścicielem tego terenu jest PKP i to Kolej powinna utrzymać w czystości chodniki  
i ulicę. 

− odśnieżanie dróg powiatowych - wnioskowanie po czasie nie przynosi efektów, trzeba 
zgłaszać do Wydziału w momencie kiedy występuje faktyczne zaśnieżenie, wówczas 
nastąpi interwencja, po ocenie sytuacji. Nie jest też tak, że odśnieżanie będzie się odbywać 
non-stop, bo byłoby to niezasadne ekonomicznie; na razie nie było sytuacji, że droga była 
nieprzejezdna.  

� dla radnego Henryka Brożyny -  
− wyciąg z protokółu rady nadzorczej MZGK - Burmistrz przyznaje, że umknęło to jego 

uwadze i obiecuje, że wyciąg z protokółu będzie przedłożony na następnej sesji Rady. 
 
Wiceprzewodniczący Rady - Henryk Wiejak powiedział, że chciałby doprecyzować wniosek 
w sprawie wagonowni - może zaprośmy przedstawiciela zarządu z Lublina plus dwie komisje 
Rady Miasta i będziemy dyskutować. Tym sposobem udało się pozytywnie załatwić inne sprawy, 
może uda się i teraz. Radny powiedział również, że jego wnioski są wnioskami koleżeńskimi, 
podpowiedziami dla dobra mieszkańców i burmistrza.  

W sprawie odśnieżania - uważa, że należy zsynchronizować prace pługu odśnieżającego 
chodniki z pracą mieszkańców, którzy odśnieżają chodniki przy swoich posesjach. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone wszystkie odpowiedzi na 
zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 
 
Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokołów z LVI i LVII sesji Rady Mi asta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły do protokółu uwagi ani wnioski, przystąpiono do zatwierdzenia 
protokółów z LVI i LVII sesji Rady Miasta.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołów było 13 radnych, przy  
1 wstrzymującym się. Rada Miasta przyjęła protokóły z LVI i LVII sesji Rady Miasta. 
 
Ad. pkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady LVIII sesji Rady Miasta. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała:  
 
Regina Rodzik  
 


